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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért zajlik lassan az egészségügyi dolgozók oltása? " 

A Pfizer-BioNTech vakcinájából 2020. december 30-án érkezett meg Magyarországra a második
szállítmány, amely 70 ezer oltóanyagot jelentett a köztévé beszámolója szerint. A vakcinák azonnali
beadására azonban nem került sor, erre utalnak a kormány által közölt oltási számok. December 31-
én  Müller  Cecília  például  azt  közölte,  hogy  az  első  szállítmány  felét  adták  be  eddig:  5110
egészségügyi  dolgozót  oltottak  be.  Január  3-án  Szlávik  János  a  Dél-Pesti  Centrumkórház
infektológus főorvosa adott interjút az ATV Heti Napló Sváby Andrással című műsorában, ő szintén
5000 beoltottról beszélt, hozzátéve azt is, hogy még az egészségügyi dolgozók között is nagyon
alacsony a beoltási hajlandóság. A köztévé eközben január 3-án csak annyi közölt, hogy jól halad az
egészségügyi dolgozók oltása, számokat azonban nem említettek. Január 4-én aztán Müller Cecília
megtörte az ötnapos csendet és új  oltási  adatokat közölt,  eszerint a mai napig mintegy 12 ezer
egészségügyi  dolgozó  oltása  történt  meg.  Ez  a  szám azonban  még  mindig  nagyon  alacsony a
Magyarországra  érkezett  oltóanyag  mennyiségéhez  képest,  a  héten  ráadásul  újabb  szállítmány
érkezik.

Tisztelt Miniszter Úr! 

Kérem, adjon hiteles tájékoztatást és válaszoljon az alábbi kérdéseimre: 

- Mi az oka annak, hogy 2020. december 30-a és 2021. január 3-a között csak hétezer egészségügyi
dolgozóval emelkedett a beoltottak száma? 

- Mennyi idő alatt tervezik beadni az év végéig Magyarországra érkezett 80 ezer oltóanyagot? 

- Mikor fognak közölni részletes oltási statisztikákat a kormányzati koronavírus oldalon, hogy a
nyilvánosság hiteles és naprakész információk birtokában lehessen? 

Tisztelettel várom válaszát!


